
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2021/2022-6 

Tid: Tirsdag den 15. februar, kl. 18.00 - 20.30 
Sted: Lokale 33 på 1. sal 
  

Fraværende: Line, Mia og elevrepræsentanterne 
Ordstyrer:   
 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 
B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 

 

 

1. 

 
Godkendelse af dagsorden 

 

 

2. 

 

 
Nyt fra elevrådet (5 min.) - Elevråd/O 

- Elevrådet sælger fastelavnsboller på skolen i morgen. 
- Det store elevråd har holdt møde og talt om toiletter, listen over ønskede forbedringer 

er videregivet til DN. 
 

 

3. 

 

 
Nyt fra arbejdsgruppen vedr. møde for kontaktforældre (15 min) D – bilag  
 

Programmet for aftenen er, at der er fokus på Skolebestyrelsens arbejde og fokus på trivsel 
i hele skoletiden – hvordan kan det – at have fokus tidligt, forebygge udfordringer senere. 

Hvad kan skolebestyrelsen gøre for jer? 
• Stikord til, hvad der rør sig på årgangene og emner og fokusområder som kunne 

være interessante i skolebestyrelsesarbejdet. 

Opfølgning på forældrefolder, og det arbejde der præsenteres og lægges op til i folderen, 
herunder kontakt-forældrerollen. 
 

Kort orientering fra arbejdsgruppen om unge (unge, rusmidler, lidt tal på det) 

Eksternt oplæg - stikord 
• At turde sige nej som forældre 

• Flertalsmisforståelser blandt elever 

• Vigtigheden helt fra 0.kl 

Drøftelse på tværs af årgangene 0.-9.årg 

 
 

 

4. 

 

 
Fokus på en afdeling – Udskolingen, 60 min, PL – O og D 
• Klassekonferencer 6.-9.årg. – bilag 
• Udskolingspunkter – bilag 

 
Bilag har været sendt ud inden mødet. 
Kvalificeringen af dokumentation er vi blevet mere opmærksomme på – også i denne kontekst.  

Fokuspunkter drøftes – udemiljøer – og eleverne på 8.og 9. årgang forlader skolen i frikvarte-
rer. 

- Finn tager kontakt til ”lokale og anlægsfonden” – kan vi blive klogere på at søge fonde 
til udemiljøer. 

- Skal vi drøfte toiletforhold og udemiljøer med BUL? 
- Fokus på at frikvarteret i spisepausen er en time for udskolingen, det er lang tid og de 

forlader ofte skolen i dette tidsrum. Drøftelse af fordele og ulemper. Hvis vi skal gøre 
noget andet, skal vi sørge for, at det er attraktivt at blive og besværligt at forlade 



  

  
    

skolen fx gøre pauserne korte. Hvis vi laver en regel, skal den være til at gennemføre – 
i forhold til tilsynspligt. 

- Kunne vi få elever fra mobilfri skoler ud til at holde foredrag til os? 
 
Ønske om fra SB at se en oversigt over det kommunale testprogram og det nationale testpro-
gram. 
 

 

5. 
 

 

Ønsker til fokuspunkter vedr. mellemtrinnet på kommende møde, 10 min – D 
Ønske om at infomateriale udsendes inden mødet således at tiden på mødet bruges til fælles 
drøftelse. 
Områder som SB ønsker at holde mere om;  

- Princip 4, elevernes læring i faglige og sociale fællesskaber, hvad gør man som årgang 
og klasse for at have fokus på motivation på mellemtrinnet 

- Hvordan er arbejdsmiljøet på mellemtrinnet for lærere og pædagoger – i forhold til 

langtidssygemeldinger og lærerskift. 
Lotte må gerne udvælge andre fokuspunkter til fælles drøftelse. 

 

 

6. 
 

 

Skolens principper, 30 min, DN – O, D og B 
• Nyt forslag vedr. princip 2 fra sidste møde – bilag  

Spændende drøftelse om principper       – nyt forslag er vedtaget med ændringer fra d. 

13/1-22 
• Vikardækning – bilag – udskydes til næste møde 
• Skemalægning – bilag – udskydes til næste møde 
 

 

7. 
 

 
Vedr. valg til SB i foråret 22, 15 min, DN – O, D og B – bilag 

Der laves en AULA-version om det forstående skolebestyrelsesvalg, hvor Marie Louise skriver 
en lille tekst. 
Sofie ønsker at udtræde af bestyrelsen, vi indkalder en suppleant.  
 

 

8. 
 

 

Besøg af BUL d. 08.03, 10 min, Marie Louise 
BUL holder deres næste møde på Strøbyskolen – DN er inviteret.  
Det ”Store” dialogmøde for alle skoler afholdes 21. april på Strøbyskolen. 
Skolebestyrelsen har et ønske om at invitere BUL og/eller forvaltning og ny skolecenterchef på 
besøg på Strøbyskolen. 

 

 

9. 

 

 
Orientering fra ledelsen, 10 min, DN – O 
Skriftlig orientering –  
Personalenyt – viceskolelederstilling er slået op m. fokus på at være nærmeste leder for udsko-
lingen. Marie Louise deltager fra SB. 
Status corona 

 

 

10. 

 
Evt. (5 min.) - 
Finn har sendt et godt forslag vedr. ansøgning til midler til et makerspace projekt, DN har givet 
forslaget videre til kommunens nye skolekonsulent, Mandi. 

Anya – materiale fra kræftens bekræftelse og Trygfonden. 

 
Næste skolebestyrelsesmøde rykkes fra d. 6. april til d. 7. april. 
 

 

Punkter til næste møde. 



  

  
    

Planlagte møder i dette skoleår: 7/9 - 13/10 - 25/11 - 10/1 - 15/2 - 7/4 - 19/5 


